
Korsør – Byen møder vandet
Opfølgning på Cafe- og Borgermøde den 9. maj 2017 

Sted: Korsør Kulturhus

Cafemødet blev afholdt i tidsrummet 12 til 17. På de fem timer kom der ca. 70 personer. Der blev kigget på 

udstillingen og stilet en del forskellige opklarende spørgsmål, dog primært rettet mod projekt i Halsskov 

Færgehavn. Der var til lejligheden printet få eksemplar (10) af Forslag til Udviklingsplanen, alle samme var 

dog taget i løbet af de første par timer. Til eftertiden skal der medbringes flere. Dog blev der sendt flere 

eksemplar via mails. 

Borgermødet blev afhold ti tidsrummet 18 til 20. Der var fremmødt ca. 80 personer, dog flere som også var 

forbi under cafemødet. 

Mødet blev indledt med en præsentation af 17.4 udvalget samt den opbygning, formål og mål for udvalgets 

arbejde. Herefter blev de enkelte indsatser gennemgået med efterfølgende spørgsmål. Under spørgsmål og 

kommentering har følgende noteret:

 Kommune bør etablere en erhvervshavn i Halsskov Færgehavn i stedet for vandsportscentret

 Kommune bør går mere aktivt ind i forvandlingen af Halsskovvej 

 Flere offentlige toiletter og åben hele året

 Etablering af løbebane mellem fritidsområdet og golfbanen

 Kommune bør indgå i det samarbejde med sejlklubben med henblik på at etablere aktiviteter i 

Halsskov Færgehavn

 Skabe elementer for alle i Halsskov Færgehavn og ikke kun for eliten 

 Sikre at sæsonen i Halsskov Færgehavn ikke kun bliver i sommermånederne men hele året.

 Find et andet navn end Vandsportscenter 

 Skabe en kobling mellem varme og vand  


